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PROTOKÓŁ Nr 1/2024 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w  Wasilkowie, 

które odbyło się w dniu 29 października 2024 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie przy ul. Białostockiej 7 

 

Czas trwania posiedzenia: 10.12 – 10.50 

 

Posiedzeniu przewodniczył Łukasz Marcin Bojanowski – Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 6 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 

do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli: 

Sekretarz Gminy Marcin Siedlecki, 

Kierownik Wydziału Inwestycji Piotr Kruszewski, 

Radca prawny Monika Miklaszewicz. 

 

Przewodniczący Komisji powitał obecnych i otworzył posiedzenie. Stwierdził, że obrady są 

prawomocne. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował dodanie do porządku obrad punktu: Petycja w 

sprawie utworzenia miejsc parkingowych na Osiedlu Dolina Cisów. Radni wyrazili zgodę. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Petycja w sprawie podjęcia przeciwdziałań w przypadku tworzenia na terenie gminy 

ośrodków dla imigrantów. 

3. Petycja w sprawie informowania o możliwych niepożądanych działaniach szczepionki 

przeciw HPV. 

4. Petycja w sprawie utworzenia miejsc parkingowych na Osiedlu Dolina Cisów. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji przeszedł do punktu 2 porządku obrad – Petycja w sprawie podjęcia 

przeciwdziałań w przypadku tworzenia na terenie gminy ośrodków dla imigrantów. 

 

Przedmiotem petycji jest żądanie podjęcia przez Radę Miejską w Wasilkowie uchwały 

kierunkowej zobowiązującej władzę samorządową do użycia wszelkich prawnych metod w 

celu niedopuszczenia do utworzenia na jej terenie ośrodków dla imigrantów nielegalnie 

przekraczających granicę. 
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Komisja po przeanalizowaniu petycji i zasięgnięciu opinii radcy prawnego uznała, że Rada 

Miejska nie posiada kompetencji do podjęcia tego rodzaju uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: Uznanie petycji za niezasadną ze względów 

formalnych – brak właściwości Rady Miejskiej do rozpatrzenia petycji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 6 Radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji przeszedł do punktu 3 – Petycja w sprawie informowania o 

możliwych niepożądanych działaniach szczepionki przeciw HPV. 

 

Wnioskodawca zwrócił uwagę na konieczność informowania rodziców o możliwych 

niepożądanych skutkach ubocznych przyjmowania szczepionek. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Siedlecki wyjaśnił, że podnoszone postulaty zostały zrealizowane. 

Petycja została opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w 

Wasilkowie oraz przekazana dyrektorom szkół podstawowych na terenie gminy. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: Uznanie petycji za bezprzedmiotową ze 

względu na zrealizowanie zawartych w niej postulatów. 

 

W głosowaniu wzięło udział 6 Radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji przeszedł do punktu 4 – Petycja w sprawie utworzenia miejsc 

parkingowych na Osiedlu Dolina Cisów. 

 

Petycja dotyczy problemu braku miejsc parkingowych na Osiedlu Dolina Cisów. 

Wnioskodawca zwrócił się do Rady Miejskiej z prośbą o rozwiązanie tego problemu poprzez 

budowę nowego parkingu. 

 

Komisja przeanalizowała petycję i uznała, że jest zasadna. Problem braku miejsc parkingowych 

istnieje i powinien zostać rozwiązany w miarę posiadanych środków. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie uznanie petycji za zasadną. 

 

W głosowaniu wzięło udział 6 Radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 
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Ad 5 

Przewodniczący Komisji przeszedł do punktu 5 – Sprawy różne. Otworzył dyskusję. Radni 

nie zabrali głosu. 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji, w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Wasilkowie, podziękował za udział w posiedzeniu i 

zamknął obrady o godzinie 10.50. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

       

            Agata Radziszewska                Łukasz Marcin Bojanowski 

 

 


